



天后中英文幼稚園 (二校)

REGINA COELI ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN (SECOND BRANCH)

ST0011a-2021/22

敬啟者：本園現有下列 12 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 12 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 有關第二次「外展流感疫苗接種計劃」一減活四價流感疫苗(噴鼻式)安排於2021年12月3日(星期五)課堂期間進行 *是次疫苗只限部分學生
- (三) 2021年12月6日至2022年2月27日為「陽光笑容新一代 2021-2022」家校護齒活動，請家長在家協助子女完成活動手冊。
- (四) 12月7日(星期二)為香港交通安全第108隊及12月8日(星期三)為香港小童軍第1509旅宣誓大日子，請各交通安全隊隊員及小童軍團員於宣誓當日穿著整齊活動服飾，詳情請參閱有關活動通告。
- (五) 12月10日(星期五)由香港明愛學校社會工作服務協辦「愛身體、尊重人」K3學生工作坊，透過活動讓學生認識生命的由來、愛惜身體、男女之別及保護自己。
- (六) 賽馬會幼兒健齒計劃於2022年1月14日(星期五)到校為同意參加此項計劃之學生進行口腔檢查。並為家長舉辦一口腔健康教育網上講座(ZOOM形式進行)，歡迎各家長參與。

日期：2021年12月11日(星期六)

時間：上午10:00—11:00

網上講座連結：會議連結：

https://hku.zoom.us/webinar/register/WN_2YkFAJffRC6Uovq5jGkFiQ

會議編號：962 4404 3452

二維碼 (QR Code)：



- (七) 12月15日(星期三)安排寶血(明愛)醫院陳登服務治療中心矯形師為K2及K3學生進行足部檢查。
- (八) 12月17日(星期五)舉行聖誕聯歡派對，時間為9:00—12:00，是日穿著便服，攜帶背囊、餐具、手帕、口罩及口罩盒/套及清水一瓶，校車生依照平日上下車時間。提前拍攝聖誕相時間及安排

日期	班級	注意事項
2021年12月2日 (星期四)	K1-K3	拍攝日照常上課，並安排於課堂興趣活動時間拍攝個人聖誕相片，參加學生請穿著便服。

- (九) 12月20日(星期一)至2022年1月1日(星期六)為聖誕及元旦假期，2022年1月3日(星期一)照常上課。請家長於假期內督促貴子弟完成假期作業。

- (十) 本園訂於2022年1月3日(星期一)更換冬季校服，其式樣已懸掛於陳列櫃中供各家長參考，敬請參閱。現將有關穿著冬季校服須知詳列如下：

- ◇ 逢星期一、三、五穿著運動服、白運動鞋及白長襪。
- ◇ 逢星期二、四穿著校服、黑皮鞋及灰長襪。
- ◇ 女孩子長髮束辮，必須使用黑色或紅色頭飾。
- ◇ 須穿著白色內衣，20度以下可以穿著白色樽領冷衫或棉衫代替恤衫。
- ◇ 若12度以下，女孩子可穿著冬季運動服代替冬季校服。

※在此期間，各家長可因應天氣情況讓子女穿著合適的校服，但必須是整齊的夏季或冬季，請勿任意配搭，敬請家長留意。小朋友遵守規律與否，有賴家長的協助。多謝貴家長之合作。

此致

貴家長台鑒

二零二一年十一月三十日



Notice concerning December

30/11/2021

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (December) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) 3rd December, 2021 (Friday) will be Seasonal Influenza Vaccination School Outreach)-Nasal Spray Vaccing for second Vaccination time. (Limited to some students)
- 3) Brighter Smiles for the New Generation to " Love Teeth with Your Kids" is held on the 6th December, 2021 until 27th February ,2022. The parents need to help the children to finish the activities.
- 4) 7th December, 2021 (Tuesday) will be Grasshopper NT1509 and 8th December, 2021 (Wednesday) will be Road Safety Patrol Team 108 Oath –taking Ceremony. The members should wear the uniforms neatly at the ceremony.
- 5) Hong Kong Caritas Social Work Services‘Love the body and respect others’for K3 students will be held on 10th December, 2021 (Friday).The activity brings students to understand the origin of life, cherish the body, the difference between men and women and protect themselves.
- 6) Precious Blood Hospital Chan Dang Physiotherapy Centre (Caritas) to foot examination for K2 and K3 students will be held on 15th December, 2021 (Wednesday).
- 7) According to the school calendar, 17thDecember, 2021 (Friday) is the Christmas party. Time: 9:00 a.m. to 12:00 p.m. (School bus service as usual)
Please wear casual or christmas cloth. Please bring the backpack, water, tea set , handkerchief,masks and mask box.
- 8) Christmas holidays will be on 20thDecember, 2021 to 1stJanuary, 2022. The school will resume on 3rd January, 2022. (Monday).Parents, please advise your children to complete holiday homework.
Personal Christmas photo

Date	Class	Precautions
2 th December,2021 (Thursday)	K1-K3	School will arrange time to take the personal Christmas photos. Students are invited to wear casual or christmas clothes and bring a schoolbag.

- 9) The date to change winter school uniform is on the 3rd January, 2022 (Monday).
Wear winter uniform arrangements:
Every Monday, Wednesday, Friday wear sport uniform with white socks and white sport shoes.
Every Tuesday, Thursday wear school uniform with grey socks and black shoes.
✕In this period time, parents can choose to wear summer or winter uniforms for your children.
Please don't combine both summer and winter uniforms, you must wear whole set of summer uniform or winter uniform.Wear school uniform to school, it must wear neatly, do not in any combination. Children obey or not, depends on the parents, thanks to the co-operation of parents.

